

价值工程

目 录

2010年6月中旬刊(总第205期/第29卷)

1982年创刊

2010年6月18日出版

中国价值工程学会 会刊

中国高等教育学会价值工程分会 会刊

名誉顾问:袁宝华 张彦宁 张宝明 苏立功

编委会主任:黄锦奎

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

中国技术经济研究会价值工程专业委员会

河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:邵明信

总 编:高志彪

副总编:王乃静 沈岐平 宋辉 安景文

总编室:马慧霞 师瑞

电 话:0311-87024742

编辑部:马云巧 田彦 任海涛 丛林

范文 孟慧玲 张聪娟 司义凤

周梦培 王丹丹 张崇

电 话:0311-83020178

传 真:0311-87024742

投稿信箱:vezzsrbj@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明 王荷叶

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红 王向宇

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

广告经营许可证:(石市)1301024D00032

印 刷:石家庄市联盟印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄市槐安西路88号卓达

物业楼A501室

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

商务运营:石家庄冀发文化传媒有限公司

* 价值与创新 *

- 顾客价值差异化的优势及其形成机理 张飞跃等(1)
紫外探测技术的新发展 张宣妮等(3)
高职院校社会主义核心价值观教育的有效路径研究 杜新安(5)

* 供应链·价值链 *

- 基于层次分析法的物流信息化影响因素初探 李伟等(7)
基于三层-回声模型的物流企业创新主体交互作用模型研究 慕静等(8)
ERP环境下企业物流持有成本的分析与核算 秦常龙(10)
浅析安徽省现代物流业发展 汪银枝(12)
航材供应链绩效的模糊综合评价 徐吉辉等(13)

* 财经金融 *

- 风险预警模型在房地产企业资金管理中的应用探讨 张艳军(14)
新债务重组会计准则的几个问题及建议 兰俊涛等(17)
债务期限结构管理存在的问题及解决对策 张权(18)
全球金融危机下我国石油企业SWOT分析及应对策略 李宏勋等(20)
浅谈房地产税制改革 李京等(23)
基于KMV模型的纺织业上市公司信用风险研究 陆珩琪等(24)
薪酬核算和成本控制作业成本法下成本控制措施探析 李传玲(26)
浅议如何加强勘察设计企业的财务管理 李艳强(28)
后危机时代我国城市商业银行的发展 姚利利等(29)
我国巨额外汇储备暗藏的风险 王斐(31)
浅议欧洲债务危机及启示 付罡等(32)
上市公司资本结构影响因素最新实证分析 孙慧捷(34)
燃油税改革的分析 吴涛(36)
企业集团货币资金最佳持有量的确定及其量化管理策略探析 黄永坚(37)
商业房地产投资项目后评价研究 张秋月等(39)

* 现代营销 *

- 网络消费行为对大学生生活方式影响研究 王丽琼等(41)
关于我国服装出口亟待自主品牌国际化的研究 谢少安(42)

* 企业管理 *

- 充分发挥基层党组织作用为企业又好又快发展再立新功 于赫群(44)
融资难与民营企业的规范发展 高英华(45)
威客为企业服务模式研究 金锁等(46)
企业核心竞争力构成要素及作用机理探析 杨建斌(48)
基于BSC的企业全员绩效考核体系建构研究 马冬烽(49)
浅析激励作用 郭子娟(51)
试论我国公司内部监督机制的完善 张国庆等(52)
商业流通企业经营成本控制之我见 潘丽(54)
商业银行运营特征的DEA估计研究 刘天卓等(56)
基于利益主体角度绩效考核指标体系的构建 张建宁等(58)

* 价值工程 *

- 价值工程视角下产品功能——成本的最佳配比研究 王霞(61)
价值工程在高校后勤基建多项目投资评估中的应用 王晓红等(63)

* 工程与质量 *

- 掘进机在大坡度巷道的改进措施及应用 马立斌(65)
如何加强建筑工程合同管理 陈实(66)
关于土建工程预算审计方法的探讨 王桂荣(67)
我国工程造价管理的发展趋势及对策 袁园(68)

内资 BOT 在应用中的信用障碍分析	郭乃正 等(69)
浅谈 HSE 管理体系在项目建设中的运用	陈明辉(70)
代建项目的投资控制策略	刘洪磊 等(71)
浅谈影响公路工程质量的因素以及对策	蓝贤松(73)

*** 建筑与施工 ***

浅谈煤矿掘进工作面的防尘方法	顾风龙(74)
浅析建筑施工现场的节能措施	周启文(75)
论高层结构机械化施工安全管理措施	薛宝华(76)
旧水泥混凝土路面加铺沥青面层关键技术研究	张承露(77)
箱梁混凝土裂缝成因分析与处理	周惠平(78)
如何审查房屋建筑施工组织设计中的安全措施	董强(80)
CAST 工艺在城市污水处理中的应用与实践	蒋增河(81)
浅谈混凝土的浇筑与振捣	宋先恒(82)
论水泥行业节能减排的技术措施	赵绪礼(83)
台议包豪斯对美国现代主义园林设计的影响	周娴(84)
钙质砂地基桩侧摩阻力影响因素分析	白晓宇 等(86)
堆积层滑坡位移矢量角异常变化分析	李新源 等(88)

*** 理论与实践 ***

专家 PID 控制在微型精密恒温槽中的应用研究	杨秋兰(89)
全面推进西安地区体育产业发展的策略研究	陈亚麟(91)
逆止器在带式输送机中的选择与应用	宋三锋 等(92)
SDZ3000 测井系列定额编制中若干问题及解决方法探讨	李明 等(93)
汽车发动机机油泵链耐磨性能对比分析	吴东平(95)
冷却水系统的改造是节水的主要途径	韩振宏 等(96)
智能视频监控系統发展及应用	范亚男 等(97)
提高职校馆藏资源利用率的方法探讨	钱仁贵(99)
基于 89c52 的红外密集度立靶测试系统测时电路设计	王青松 等(100)
云南腾冲勐蚌铅钨矿矿床成矿地质条件	陈海军 等(101)
封闭式高压柜内发热的分析及预防	黄伟华(104)
面向对象分析的学生公寓管理系统模型的构建和研究	宣华俊(105)
基于 CDIO 模式的实践教学研究	宁艳 等(106)
基于研究生培养全过程的质量管理方法探索与实践	秦俊荣(108)
浅析人口流动与经济增长的关系	薛丹 等(109)
调息放松、心理放松及音乐放松对消除学生课后疲劳的研究	谢荣华(111)
UPI 与 SCL-90 的相关性、替代性与互补性研究	沈小裕 等(112)
基于 Zigbee 的电力无线抄表系统的研究与设计	高军建(114)
关于压力容器设计时厚度的讨论	金秋红(116)
贵州高速公路边坡加固防护形式初探	李东(117)
四川若尔盖草原沙化问题的研究	徐飞飞 等(119)
大口径三通管翻边成形工艺参数优化	费诚(121)
人力资本对经济发展贡献率的计量研究	徐善楼 等(122)
广州颐和集团别墅光伏光热热水系统描述与前景分析	冯华(124)
贝雷梁+碗扣支架在桥梁施工的应用	张家贵 等(125)
浅谈对影响检测结果准确性和可靠性诸因素的控制	谢琳 等(126)
浅谈生态理论在城市规划中的应用	赵发兰 等(128)
风窗刮水器自动控制的分析	杨娟 等(129)
掘进机电控箱体的密封性试验	李铁宪(130)
管桩综合接地体综合电气阴极保护技术探讨	詹远巧 等(131)
镍基合金的焊接技术与研究	张杰 等(133)

*** 工业工程 ***

基于 CAN 总线的杂物梯控制系统设计	路海龙 等(135)
带钢热连轧卷取温度控制系统的研究	宗岩坡 等(137)
射频波对电火工品的危害及防护设计措施	杨轶 等(139)

板式橡胶支座新型构造	朱黛娣 等(141)
滚盘冷床的优化设计	郭存红(142)
数控铣削过程中的颤振分析及预防方案	闫帅经 等(144)

*** 信息技术 ***

基于图形处理芯片的人-机交互系统设计	李杜 等(146)
网络聊天室英语会话的毗邻应对及其特点	徐慧 等(148)
中小企业信息化问题及建议	王冰(150)
谈我院信息网络机房的建设	贾海权(151)
基于移动 IPv6 的移动性管理研究	宋彦民(153)
网络技术在施工管理中的应用问题	高迁(155)
基于支持向量机的泵功图工况识别	刘炜(156)
基于聚类算法的电子商务信息集成研究	刘丙泉 等(158)
遥感数据处理与异常信息提取技术方法研究	王富强(160)
浅谈基于 iSCSI 的 Windows 7 无盘工作站架设	邓莉(161)
浅析汉语语言处理中的句法分析方法	黄莉(162)
WR08XM 型数字化天气雷达简介	陆洪章(164)

*** 教育与培训 ***

英语习用语及其翻译中的歧义性	范璐(165)
基于船员适任评估的船舶锅炉实训教学研究	陈国明 等(167)
加强《继电保护》实践教学的途径	易明凤(168)
把握时代脉搏 打造高素质职教生	余丽(169)
试探广告在市场营销课程教学中的运用	夏建友(170)
浅谈提高学生的数学素质	韩虎道(171)
行动导向教学法在中职学校(Photoshop CS3 平面广告设计)教学	中的应用 刘会菊(172)
高校公选必修课的定位与教学质量控制	马杰(173)
浅谈计算机辅助教学在美术教学中的作用	王宇 等(174)
快乐学习	谢雪梅(175)
任务驱动法在计算机专业实践教学中的应用与研究	宋叶(176)
山东省新农村建设中的农村学校体育发展现状研究	刘建国(177)
高职院校学生学习动机的特点与激发	刘卉(179)
当代大学教育改革中的两难问题	高学贤(180)
高等教育合作办学课程实施策略探讨	程蕉(183)
英语中缀浅议	李佳 等(185)
对高校留级生管理问题的若干思考	陈梦 等(187)
高校工科专业创新型人才培养的系统工程方法论	陈洪凯 等(189)
武汉市旅游景点中英介绍语的规范化研究	魏蔚(191)
优化公寓文化环境 发挥公寓育人功能	陈丽(193)
浅析学生党员宿舍在公寓管理中的模范作用	何晶(195)
高职院校精品课程建设的思考	周博(196)
关注学生心理,优化中职声乐师资队伍	张明辉(198)
高职院校升格为本科院校后加强教师“师范性”的思考	石春娟(199)
浅谈古琴艺术的发展与现状	沙勇(200)
高职院校学生心理咨询工作探索	遼苗(202)
浅谈当今中职学校计算机教学	杜洪涛(203)
合作英语教学多视角思考	陈萍(204)
浅析中西文化差异与大学英语教学	高至华(206)
加大就业心理咨询指导力度,快速实现校企零距离对接	曹鸿飞 等(207)
高校大学生职业技能培训现状及改良措施	张金彤 等(208)
表演(体育表演方向)专业社会需求定位研究	谭金飞 等(209)
中职德育课成绩评定体系的构建	林海榕(210)
依托高等数学课程教学 培养学生创新思维能力	刘俊先(212)
独立学院线性代数教学改革的探索	莫京兰 等(213)
高校体育教师职业素质浅析	白春梅(214)
浅析教学秘书在高校教学管理中的作用	郭明明(216)
黄土高原生态环境下开设定向运动课程可行性研究	李晓康(217)
浅析石油精神教育机制	蒋曙光(219)
农林院校女研究生心理状况调查分析与指导	高琼(220)
英美文学与大学英语教学的新模式	胡敏(222)
电子信息工程专业的操作系统教学探索	杨慧珍(223)

课改背景下高职院校音乐教学评价的新理念	徐志霞(224)	图书馆权利刍议	郑淑萍(241)
高职高专院校大学生心理健康现状分析与教育对策	胡英娣(226)	2009年瑞士女排精英赛中、巴、意三队得失分情况分析	赵文娟(242)
新形势下校企合作促进民办高等教育发展的思考	刘薇(227)	和谐文化与和谐警民关系构建	习静(243)
大学生责任意识及责任教育刍议	张卓等(228)	浅析环境保护与可持续发展战略问题	吴艳祥(245)
自动化专业本科素质培养模式的研究	柯颀挺等(230)	高校教师岗前培训工作存在的问题及对策	张荔(246)
* 法制天地 *			
司法所在农村民事纠纷中的作用	王淑媛(232)	从经典名篇中学习说服的方法	徐畅洋(247)
附条件不起诉的监督救济机制	刘艳玲等(234)	高校教师资源结构合理性测度体系初探	徐佩(249)
对法律是一种地方性知识的解读	胡悦(235)	文化社会学视野下的欧美竞技体育领域种族歧视	郭阳(250)
* 百家论坛 *			
从打瞌睡探析日本文化	李小俞(236)	浅谈高校图书馆改革服务机制提高读者服务水平的措施	臧鲁燕(252)
文献资源建设与和谐图书馆发展	刘红星(238)	论韩非的立法思想	马华阳(253)
对非正常上访问题(行为)的认识和探索	郭显宏等(239)	高校图书馆	孙林英(255)
加工产业发展之浅析	汤姝萍(240)	试析西方小说中象征手法的运用	周毅(256)

国家级核心期刊 《价值工程》杂志约稿函

价值工程涉及技术、经济、管理等多学科,是多学科紧密结合、实施创新与优化的一门现代管理技术,而且还是一种重要的管理理念。价值工程的价值导向原则和创新本质,以及它的多学科化特性,将对科研创新、管理创新、产品创新、技术创新、组织创新产生重大影响和积极的促进作用。

《价值工程》创刊于1982年,是经国家新闻出版总署批准公开发行的经济综合性专业学术期刊,具有国际国内双刊号(国际刊号:ISSN 1006-4311 国内刊号:CN 13-1085/N),邮发代号:18-2。主管单位:河北省科学技术协会,主办单位:中国技术经济研究会价值工程专业委员会、河北省技术经济管理现代化研究会。

《价值工程》是中国科技核心期刊(2008年入选)、中国科技论文统计源期刊。

《价值工程》是中国高等教育学会(价值工程分会)会刊、中国价值工程学会会刊。

《价值工程》是中国核心期刊(遴选)数据库收入期刊、中国期刊网、中国学术期刊(光盘版)全文数据库收入期刊,中国学术期刊综合评价数据库来源期刊、万方数据——数字化期刊群入网期刊、中文科技期刊数据库收入期刊。

*** 栏目开设:**

本刊特稿、宏观经济、技术经济、价值与创新、供应链价值链、财经金融、企业管理、现代营销、企业文化、人力资源、价值工程、工业工程、工程技术、科研与创新、生命科学、工程与质量、建筑与施工、安全生产、信息技术、农林科技、计算机应用、教育与培训、文史研究、职教探索、法制天地、百家论坛、理论与实践、医药研究等。

*** 投稿须知:**

- 1.应另列:与中文相应的英文标题;作者姓名的汉语拼音;作者单位的英文全称及所在城市的汉语拼音及邮编。
- 2.应另列:与中文相应的英文摘要和关键词。
- 3.基金资助项目,应写明:基金全称、项目课题题目、项目编号。
- 4.“参考文献”若为图书,应注明:作者(译者)、书名、出版社、出版年份、页码。若为论文,应注明:作者(译者)、论文题目、刊载刊物(报纸)名称、出版年份和期号、页码(或报纸年、月、日)。各参考文献应在正文引述处之末,按出现先后顺序编号,相应以方括号角码标出。
- 5.图、表应顺序标号,且应有名称;若系采用与其他资料,应注明资料来源。
- 6.文稿应执行法定计量单位。
- 7.“作者简介”,请写明姓名、出生年份、性别、籍贯(省、市、县)学位、职称(职务)、主要研究方向。
- 8.为便于及时联系,请告知电话、电子信箱;并写明详细地址、邮编、单位,以便于刊发后邮寄。
- 9.凡在本刊发表文章,作者文责自负。本刊有权对所投文稿进行删改,如不同意删改,请在投稿时注明。凡入用文章,本刊有权入编数据库。
- 10.切忌一稿多投,三个月内未收到我刊回复,作者即可自行处理。采用与否,均不退稿,请自留底稿。

CONTENTS

Value Engineering

(VE) Monthly

Started in 1982

Proc. of the VE Committee
of Chinese Technoeconomics
Society (Chinese Society of
Value Engineering)

Proc. of the VE Committee
of Chinese High Education
Society

Vol.29 6.b (Sum No.205)

Published in June 28, 2010

Inscribed: Yuan Baohua

Honorary Adviser:

Yuan Baohua, Zhang Yanning,
Zhang Baoming, Su Ligong

Chairman of Editorial Board:

Huang Jinkui

Honorary Editor-in-Chief:

Gao Mingxin

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Vice Editor-in-Chief:

Wang Najing, Shen Qiping,
Song Hui, An Jingwen

Chief Editor's Department:

Ma Huixia Shi Rui

Sponsor: Proc.the VE Committee,

China Institute of Technology and Economy

Editor: Editorial Team of VE

Publisher: Magazine Publishing

House of VE

Address: Room A501, Zhuoda Property House,

No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 83020178

E-mail: vezzsbjb@163.com

Ads.Registration: 1301024D00032

Printed by: Lianmeng Printing

House, Shijiazhuang

Distributor: Shijiazhuang Post

Office

Subscriptions: Chinese Local

Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price: ¥30.00

Overseas Single Price: \$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

VALUE & INNOVATION

- 1 Competitive Advantage of Customer Value Segmentation and Its Formation Mechanism Zhang Feiyue, *et al.*
3 New Developments of UV-detection Technology Zhang Xuanni, *et al.*
5 Effective Path to the Education of Socialist Core Value in Higher Vocational Institutions Du Xin'an

SUPPLY CHAIN-VALUE CHAIN

- 7 Analysis of Effect Factors of Logistics Informationalization Based on Analytic Hierarchy Process Li Wei, *et al.*
8 Research on the Interaction Model of Logistics Enterprise Innovative Agents Based on Three-Tiered-Echo Model Mu Jing, *et al.*
10 Enterprise Logistics Cost Analysis and Calculation under ERP Environment Qin Changlong
12 Modern Logistics Development in Anhui Province Wang Yinzhi
13 Fuzzy-Based Comprehensive Evaluation of Air Material Supply Chain Performance Xu Jihui, *et al.*

FINANCE & ECONOMICS

- 14 Application of Risk Early Warning Model in Real Estate Enterprise Capital Management Zhang Yanjun
17 Some Problems and Suggestions for New Accounting Standards of Debt Restructuring Lan Juntao, *et al.*
18 Problems and Countermeasures of Debt Maturity Structure Management Zhang Quan
20 The SWOT Analysis and Countermeasures of China's Oil Companies during the Global Financial Crisis Li Hongxun, *et al.*
23 Discussion on Real Estate Tax Reform Li Jing, *et al.*
24 A Study on the Credit Risk of Listed Companies in China's Textile Industry Based on the KMV Model Lu Hengzhen, *et al.*
26 Measures of Cost Control in Activity-Based Costing Li Chuanling
28 How to Strengthen the Financial Management of Survey and Design Enterprises Li Yanqiang
29 The Development of Our City Commercial Banks in After Crisis Time Yao Lili, *et al.*
31 The Invisible Risk in the Huge Sum of Chinese Foreign Exchange Reserve Wang Fei
32 The Discussion about European Crisis of Foreign Debts and Lessons Fu Gang, *et al.*
34 Determinants of Capital Structure of Listed Companies Latest Analysis Sun Huijie
36 Analysis of the Reform of Fuel Oil Tax Wu Tao
37 Enterprise Group Best Holdings of Monetary Fund and Quantitative Management Strategy Huang Yongjian
39 Study on Project Post Evaluation of Commercial Real Estate Investment Zhang Qiuyue, *et al.*

MODERN MARKETING

- 41 Online Consumption Behavior Impact on the Lifestyle of Undergraduates Wang Liqiong, *et al.*
42 The Study on Our Clothing Exports to the Internationalization of Independent Brands Xie Shaoran

ENTERPRISE MANAGEMENT

- 44 Playing Fully the Role of the Grass-roots Party Organization to Promote Fast Development of Enterprises Yu Hequn
45 Difficult Financing and Private Enterprises' Normative Development Gao Yinghua
46 To Study on Witkey's Enterprise Service Mode Jin Zhen, *et al.*
48 Study on the Elements and Mechanism of Enterprise Core Competitiveness Yang Jianbin
49 A Research on Performance Feedback System of All Employees Based on the BSC Ma Dongfeng
51 Analysis on the Role of Incentive Guo Zijuan
52 Preliminary Discussion on Improvement of Internal Supervision Mechanism of Chinese Company Zhang Guoqing, *et al.*
54 Cost Control of Commercial Circulation Enterprises Management Pan Li
56 DEA Estimation of the Operational Characters of Commercial Banks Liu Tianzhuo, *et al.*
58 The Construction of Performance Evaluation Index System Based on the Angle of Stakeholder Zhang Jianning

VE

- 61 The Study of the Optimal Match Ratio between Product Function and Cost Based on the Value Engineering Analytical Method Wang Xia
63 Application of Value Engineering in Multi-project Investment Assessment of College Logistics Infrastructure Wang Xiaohong, *et al.*

ENGINEERING & QUALITY

- 65 Improvement Measures and Application of Roadheader in Roadway of Large Slope Ma Libin
66 How to Strengthen the Management of Construction Project Contract Chen Shi
67 Discussion on Civil Engineering Budget Audit Methods Wang Guirong

68 The Project Cost Management Development Trend and Countermeasures	Yuan Yuan
69 Credit Obstacles Analysis of the Application of Domestic Capital BOT	Guo Naizheng, <i>et al.</i>
70 Discussion on the Application of HSE Management System in the Project Construction	Chen Minghui
71 Investment Control Strategy of Agent Construction Projects	Liu Honglei, <i>et al.</i>
73 Discussion on the Factors Affecting the Quality of Highway Projects and Countermeasures	Lan Xiansong

BUILDING&CONSTRUCTION

74 Dust Prevention of Coal Mine Tunneling	Gu Fenglong
75 Energy Saving Measures in Construction Site	Zhou Qiwen
76 Safety Management Measures of High-rise Structure Mechanized Construction	Xue Baohua
77 The Old Cement Concrete Road Paving Asphalt Surface Key Technology Research	Zhang Chenglu
78 Concrete Box Girder Crack Formation Analysis and Processing	Zhou Huiping
80 How to Examine Safety Measures in the Design of House Construction	Dong Qiang
81 Application of CAST Process in Municipal Wastewater Treatment and Practice	Jiang Zenghe
82 Discussion on Concrete Pouring and Vibration	Song Xianheng
83 Energy Saving Technical Measures in the Cement Industry	Zhao Xuli
84 Discussion about Bauhaus' Effect on Modernism Landscape in USA	Zhou Xian
86 Analysis on the Influencing Factors of the Pile Shaft Resistance in Calcareous Sand Foundation	Bai Xiaoyu, <i>et al.</i>
88 Analysis on the Displacement Vector Angle Anomal of Colluvial Landslide	Li Xinyuan, <i>et al.</i>

THEORIE&PRAXIS

89 Expert PID Control in Miniature Precise Thermostat Applied Research	Yang Qiulan
91 Promoting Economic Development of Sports Industry in Xi'an Area	Chen Yalin
92 Selection and Application of Non-return Device in Belt Conveyor	Song Sanfeng, <i>et al.</i>
93 Problems and Solutions of SDZ3000 Logging Series Quota Preparation	Li Ming, <i>et al.</i>
95 Comparative Analysis of Automobile Engine Oil Pump Chain's Resistance	Wu Dongping
96 The Reconstruction of the Cooling Water System Is the Main Way of Saving Water	Han Zhenhong, <i>et al.</i>
97 Development and Application of Intelligent Video Surveillance System	Fan Ya'nan, <i>et al.</i>
99 Methods of Improving Vocational School Library Resource Utilization	Qian Rengui
100 Design of Timing Circuit of Target Testing System of Infrared Intensive Degree Based on 89c52	Wang Qingsong, <i>et al.</i>
101 Yunnan Tengchong Mengheng Nb-ta Tin Ore-forming Geological Conditions	Chen Haijun, <i>et al.</i>
104 Analysis and Prevention of Enclosed High Pressure Tank Fever	Huang Weihua
105 Object-oriented Analysis of Student Housing Management System Model and Research	Xuan Huajun
106 Research on Practical Teaching Based on Model of CDIO	Ning Yan, <i>et al.</i>
108 Exploration and Practice of Quality Management Method Based on Graduate Student Training	Qin Junrong
109 Analysis of the Relationship between Population Movement and Economic Growth	Xue Dan, <i>et al.</i>
111 A Research on the Effects of Breath-adjusting Relaxation, Mental Relaxation and Music Relaxation Methods on Eliminating Students' Exhaustion after Class	Xie Ronghua
112 Research on the Relevance Alternative and Complementary of UPI and SCL-90	Shen Xiaojia, <i>et al.</i>
114 Research and Design of Power Wireless Meter Reading System Based on Zigbee	Gao Junjian
116 Discussion on Thickness on the Design of Pressure Container	Jin Qiuqiong
117 Study on Freeway Side Slope Reinforcement and Protection Form	Li Dong
119 The Desertification Research on Sichuan Ruoergai Grassland	Xu Feifei, <i>et al.</i>
121 Large Diameter Tee Flanging Forming Process Parameters Optimization	Fei Cheng
122 The Quantitative Study of the Contribution Ratio of Human Capital to Economic Development	Xu Shanlou, <i>et al.</i>
124 System Description Prospects Analysis of Photovoltaic Thermal Heater System of Guangzhou Yihe Group Villatic	Feng Hua
125 Application of Bailey Beam+Bowll Buckle Stents in Bridge Construction	Zhang Jiagui, <i>et al.</i>
126 Discussion on the Control of Impact Factors on the Accuracy and Reliability of Test Results	Xie Lin, <i>et al.</i>
128 Application of Ecological Theory in Urban Planning	Zhao Falan, <i>et al.</i>
129 Analysis of the Wind Window Wiper Automatic Control	Yang Juan, <i>et al.</i>
130 Sealing Test of Roadheader Electric Cabinet	Li Tixian
131 Discussion on Pipe Comprehensive Grounding of Integrated Electrical Cathodic Protection Technology	Zhan Yuanqiao, <i>et al.</i>
133 Nickel-based Alloy Welding Technology and Research	Zhang Jie, <i>et al.</i>

IE

135 The Design of the Control System in the Power Dumbwaiter Based on CAN Bus	Lu Hailong, <i>et al.</i>
137 The Coiling Temperature Control System Research of Hot Continuous Strip Steel Rolling	Zong Yanpo, <i>et al.</i>
139 The Effect of Radio Frequency to EED and Its Protection Measure	Yang Yi, <i>et al.</i>
141 The New Structure of Plate Rubber Bearing	Zhu Daidi, <i>et al.</i>
142 Optimization Design of Rolling Disc Cooling Bed	Guo Cunhong
144 Analysis and Preventive Method of Chattering in Numerical Control Milling	Yan Shuaijing, <i>et al.</i>

IT

146 Design of Human-computer Interaction System Based on Graphic Processor Unit	Li Zhuang, <i>et al.</i>
148 Adjacent Pairs and Their Characteristics of Chatroom Conversations	Xu Hui, <i>et al.</i>
150 Problem and Suggestion of Small and Medium-sized Enterprise Informatization	Wang Bing
151 Discussion on Computer Information Network Room Construction	Ben Haiquan
153 Reseach on Mobile Management Technology Based on IPv6	Song Yanmin
155 Application of Networking Technology in Construction Management	Gao Qian
156 Pumping Cards Recognition Based on Support Vector Machine	Liu Wei
158 Study on E-commerce Information Integration Based on Clustering	Liu Bingquan, <i>et al.</i>
160 Research on Remote Sensing Data Processing and Abnormal Information Extracting Technology	Wang Fuqiang
161 Discussion on the Windows 7 Diskless Workstation Based on iSCSI	Deng Li
162 A Simple Analysis on the Methods of Parsing in Chinese Natural Language Processing	Huang Li

CONTENTS

164 Brief Introduction of WR08XM Type Digital Weather Radar Lu Hongzhang

EDUCATION & TRAINING

165 English Idiom and Its Ambiguity in Translation Fan Jun
167 Study on Marine Auxiliary Boiler Practical Training Based on Competency Assessment for Mariner Chen Guoming, *et al.*
168 Approach of Strengthening the Relay Protection Practical Teaching Yi Mingfeng
169 Grasp the Pulse of the Times to Train High Vocational Talents Yu Li
170 Application of Advertising in Marketing Course Teaching Xia Jianyou
171 Improving Student's Mathematics Quality Han Hudao
172 The Application of Action Oriented Teaching Method in the Curriculum of Photoshop CS3 in Vocational School Liu Huiju
173 The Public Optional Positioning and the Teaching Quality Control Ma Jie
174 Computer Aided Teaching in the Teaching of Art Wang Yu, *et al.*
175 Funny Learning Xie Xuemei
176 Research on the Application of Task-driven Approach in Computer Professional Practical Teaching Song Ye
177 Research on Current Situation and Measure of P.E. of Countryside School in Shandong Province Liu Jianguo
179 Features of Higher Vocational College Students' Learning Motivation and Inspiring Liu Hui
180 Dilemma of Current University Education Reform Gao Xuexian
183 Discussion on Curriculum Implementation in Higher Education Joint-education Program Cheng Jiao
185 Analysis on English Infix Li Jia, *et al.*
187 Reflections on Management of College Repeaters Chen Meng, *et al.*
189 College Engineering Specialty Innovative Talent Training Based on System Engineering Methodology Chen Hongkai, *et al.*
191 Standardization of Translation of Wuhan Tourism Scenic Spots Wei Wei
193 Optimizing Apartment Cultural Environment, Developing Apartment Educating Function Chen Li
195 Exemplary Role of Student Party Members in the Apartment Dormitory Management He Jing
196 Research on the Construction of Elaborate Course in Higher Vocational Colleges Zhou Bo
198 Valuing Students' Psychology, Optimizing Vocational Vocal Music Teachers Team Zhang Minghui
199 Strengthening Teacher "Teacher" after Vocational Colleges Upgraded to Universities Shi Chunjuan
200 Discussion on Guqin Arts Development and Present Situation Sha Yong
202 Exploration of Vocational College Students Psychological Consultation Lu Miao
203 Discussion on Today's Computer Teaching in Secondary Vocational School Du Hongtao
204 Cooperation English Teaching for Multi-perspective Thinking Chen Ping
206 Analysis of Chinese and Western Cultural Differences and College English Teaching Gao Zhihua
207 Enhance Employment Psychology Consultation, Realize School Business Cooperation as Soon as Possible Cao Hongfei, *et al.*
208 University Student Vocational Skill Training Present Situation and Improvement Measure Zhang Jintong, *et al.*
209 Research on Performance (Sports Performance Orientation) Specialty Social Needs Positioning Tan Jinfei, *et al.*
210 Construction of Performance Assessment System of Moral Education in Vocational School Lin Hairong
212 Depending on the Higher Mathematics Curriculum Teaching to Train the Student Ability of Creative Thinking Liu Junxian
213 The Exploration of Independent Institute for Teaching Reform in Linear Algebra Mo Jinglan, *et al.*
214 Vocational Qualities of College P.E. Teachers Bai Chunmei
216 Role of Teaching Secretary in College Teaching Management Guo Mingming
217 Research on the Feasibility of Offering Orienteering Movement Course under the Ecological Environment of the Loess Plateau Li Xiaokang
219 Analysis of Petroleum Spirit Education System Jiang Shuguang
220 Analysis and Guidance on Mental Status of Female Graduate Students in Agricultural and Forestry University Gao Qiong
222 British & American Literature and the New Model of College English Teaching Hu Min
223 Research on Operating System Teaching of Electronic Information Engineering Yang Huizhen
224 New Ideas of Higher Vocational Colleges and Universities Music Teaching Evaluation under the Background of Class Reform Xu Zhixia
226 Higher Vocational College Students' Psychological Health Education Present Condition Analysis and Countermeasures Hu Yingdi
227 Under the New Situation the School-enterprise Cooperation to Promote the Development of Private Higher Education Liu Wei
228 Analysis of College Responsibility Education and Sense of Responsibility Zhang Zhuo, *et al.*
230 Research of Quality Training Pattern for Automation Major Undergraduate Ke Liuting, *et al.*

LEGAL CORNER

232 The Role of Office of Justice in Rural Civil Disputes Wang Shuyuan
234 Mechanism of Supervision and Relief of Conditional non Prosecution Liu Yanling, *et al.*
235 The Analysis of Law is a Kind of Local Knowledge Hu Yue

SOCIAL SCIENCES FORUM

236 Analysis of Japanese Culture from Dozing Li Xiaoyu
238 The Construction of Literature Resources and Harmonious Library Development Liu Hongxing
239 Understanding and Exploration to Abnormal Petition Guo Xianhong, *et al.*
240 Analysis of Processing Industry Development Tang Shuping
241 Discussion on Library Rights Zheng Shuping
242 Analysis on the Scoring and Losing of China, Braziland, Italy in '09 Switzerland Woman's Volleyball Championship Zhao Wenjuan
243 Harmonious Culture and Harmonious Community Relations Building Xi Jing
245 Analysis of Environmental Protection and Sustainable Development Strategy Wu Yanxiang
246 The Existing Problems and Countermeasures on Pre-job Training for College Teachers Zhang Li
247 Learning Persuading from Classics Xu Changyang
249 Preliminary Analysis of Measurement System about the University Teacher Resource Structure's Reasonability Xu Pei
250 Racial Discrimination in Europe and the United States' Competitive Sports Field Based on Perspective of Cultural Sociology Guo Yang
252 Discussion on College Library Service Mechanism Reform Measures to Enhance the Reader Service Zang Luyan
253 Discussion on Hanfei's Legislation Thought Ma Huayang
255 University Library Sun Linying
256 Analysis of Symbolism in Western Novels Zhou Yi